
Protokół Nr IV/2018 
z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 28 grudnia 2018 r. 

Przewodniczący obrad sesji - Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy - Pani Barbara 
Przybylik. 
Protokolant - insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy - Iwona Kazior. 
Miejsce odbycia sesji - Urząd Miasta i Gminy w Pilicy - sala sesyjna (pokój nr 15). 

03 
W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.15 udział wzięło 15 radnych na ogólny 

stan Rady wynoszący 15 osób. 
Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 
- Burmistrz Miasta i Gminy - Pan Artur Janosik, 
- Skarbnik Miasta i Gminy - Pani Małgorzata Flak, 
- pracownik Referatu Finansowego w tut. Urzędzie - Pan Andrzej Goncerz, 
- Zastępca Kierownika Referatu Inwestycji, Mienia Komunalnego i Rolnictwa - Pani Beata 

Goncerz, 
- sołtysi i inni goście. 

Ad 1. 
Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy - Pani Barbara Przybylik. 

Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła 
prawomocność obrad. 
Następnie przedstawiła niżej podany porządek obrad sesji, który radni otrzymali wraz 
z pozostałymi materiałami na sesję. 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wyznaczenia przedstawiciela do Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Zawierciu, 
2) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy nieruchomości gruntowych, 

stanowiących własność Gminy Pilica, 
3) wyrażenia zgody na przedłużenie umów dzierżawnych w trybie bezprzetargowym 

na nieruchomości położone w Wierbce, stanowiące własność Gminy Pilica, 
4) warunków udzielania bonifikat od opłat jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego gruntów stanowiących własność Gminy Pilica w prawo 
własności tych gruntów i wysokości stawek procentowych tych bonifikat, 

5) przyjęcia zasad wypłaty i ustalenia wysokości diet dla radnych, 
6) przyjęcia zasad wypłaty i ustalenia wysokości diet dla sołtysów, 
7) zmian w budżecie gminy na 2018 rok, 
8) ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług Wodnych 

i Komunalnych w Pilicy na 2019 rok, 
9) uchwalenia budżetu Gminy Pilica na rok 2019, 

10) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pilica na lata 2019 - 2026. 
4. Wolne wnioski. 
5. Zamknięcie obrad sesji. 
Po przedstawieniu porządku obrad sesji, Pani Przewodnicząca zapytała czy będą zgłaszane 
wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 
Nie zgłoszono żadnych propozycji zmian do porządku obrad sesji. 



Ad 2. 
Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad 

poprzedniej sesji (Protokołu Nr III/2018 z dnia 14.12.2018 r.).Nadmieniła, że protokół jest 
wyłożony do wglądu w pokoju nr 24 w tut. Urzędzie i udostępniony w Internecie. 
Nie zgłoszono żadnych uwag do protokołu. 
Pani Przewodnicząca poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie. 
Protokół został przyjęty jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. 

Ad 3.1. 
Nawiązując do kolejnej sprawy, którą jest podjecie uchwały, dotyczącej wyznaczenia 

przedstawiciela do Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Zawierciu Pani Przewodnicząca 
nadmieniła, że projekt uchwały w tej sprawie - podobnie jak pozostałe projekty uchwał, był 
przedmiotem wspólnego posiedzenia Komisji Rady. 
Poinformowała, że dotychczas przedstawicielem Rady Miasta i Gminy w Pilicy w Społecznej 
Radzie Szpitala Powiatowego w Zawierciu był Pan Wojciech Gamrot. 
Wyjaśniła, że radni na wspólnym posiedzeniu Komisji zaproponowali, aby przedstawicielem 
naszej Rady do Rady Społecznej Szpitala Powiatowego został dotychczasowy przedstawiciel 
Pan Wojciech Gamrot. 
Pan Wojciech Gamrot nadmienił, że Rada Społeczna Szpitala jest organem inicjującym 
i opiniodawczym. Poinformował jakie są zadania Rady Społecznej Szpitala - miedzy innymi 
opiniowanie wniosków w sprawach, dotyczących zbycia aktywów trwałych, zakupu nowej 
aparatury i sprzętu medycznego, przyjęcia darowizny, przekształcenia lub likwidacji 
działalności. Zaznaczył, że jest to, jak wskazuje nazwa, rada społeczna. 
Pani Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy zapytała czy są jeszcze inni kandydaci na członka 
Rady Społecznej Szpitala. 
Innych kandydatów nie zgłoszono, a Pan Wojciech Gamrot wyraził zgodę. 
Pan Tomasz Karpała - Wiceprzewodniczący Rady Miasta i Gminy odczytał projekt uchwały 
w sprawie wyznaczenia przedstawiciela do Rady Społecznej Szpitala Powiatowego 
w Zawierciu w osobie radnego Pana Wojciecha Gamrota. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do mniejszego protokołu - wszyscy radni (15 na 15 obecnych) postawili 
znak x w kratce pod wyrazem „tak". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie wyznaczenia przedstawiciela do Rady 
Społecznej Szpitala Powiatowego w Zawierciu została podjęta jednogłośnie. Jest to Uchwała 
Nr IV/17/2018. 

Ad 3.2. 
Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy nieruchomości gruntowych, 
stanowiących własność Gminy Pilica. 
Projekt uchwały w ww. sprawie omówiła Pani Beata Goncerz - Zastępca Kierownika Referatu 
Inwestycji, Mienia Komunalnego i Rolnictwa. 
Wyjaśniła, że zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym do wyłącznej właściwości 
rady gminy należy podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy przekraczających 
zakres zwykłego zarządu, w tym dotyczących wydzierżawiania na czas oznaczony dłuższy niż 
3 lata lub czas nieoznaczony, a także w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony 
do 3 lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 
Zaznaczyła, że zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami zawarcie umów dzierżawy 
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gruntów stanowiących zasób gminy na czas dłuższy niż 3 lata, następuje w drodze przetargu 
przy czym rada gminy może wyrazić zgodę na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umów. 
Poinformowała, że nieruchomość opisana w projekcie uchwały (w załączniku) była 
przedmiotem umów dzierżawnych zawartych na okres 3 lat, a termin ich obowiązywania 
już upłynął - jednej w sierpniu 2015 r., a drugiej w lipcu 2016 r., ale w grudniu br. dzierżawcy 
zwrócili się z wnioskami o zawarcie kolejnych umów dzierżawy na te same nieruchomości, 
w związku z chęcią użytkowania komórek znajdujących się na przedmiotowej nieruchomości. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
Pan Tomasz Karpała - Wiceprzewodniczący Rady Miasta i Gminy odczytał projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy nieruchomości 
gruntowych, stanowiących własność Gminy Pilica. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do mniejszego protokołu - wszyscy radni (15 na 15 obecnych) postawili 
znak x w kratce pod wyrazem „tak". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnych umów dzierżawy nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Pilica 
została podjęta jednogłośnie. Oznaczona jest Nr IV/18/2018. 

Ad 3.3. 
Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca podjęła sprawę dotyczącą 

przedłużenia umów dzierżawnych w trybie bezprzetargowym na nieruchomości położone 
w Wierbce, stanowiące własność Gminy Pilica. 
Projekt uchwały w tej sprawie omówiła Pani Beata Goncerz - Zastępca Kierownika Referatu 
Inwestycji, Mienia Komunalnego i Rolnictwa. 
Poinformowała, że na nieruchomości wymienione w projekcie uchwały zostały zawarte 
umowy dzierżawy, które obowiązują do 30.12.2018 r., a dotychczasowi dzierżawcy zwrócili 
się z wnioskami o przedłużenie umów dzierżawy na okres kolejnych 5 lat, uzasadniając 
wnioski faktem użytkowania tych nieruchomości nieprzerwalnie od 2009 r. Pani Beata 
Goncerz zaznaczyła, że nieruchomości proponowane do wydzierżawienia dotychczasowym 
dzierżawcom przylegają do nieruchomości zabudowanych lokalami mieszkalnymi, 
stanowiącymi własność dotychczasowych dzierżawców. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
Wiceprzewodniczący Rady - Pan Tomasz Karpała odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na przedłużenie umów dzierżawnych w trybie bezprzetargowym 
na nieruchomości położone w Wierbce, stanowiące własność Gminy Pilica. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do mniejszego protokołu - wszyscy radni (15 na 15 obecnych) postawili 
znak x w kratce pod wyrazem „tak". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 
umów dzierżawnych w trybie bezprzetargowym na nieruchomości położone w Wierbce, 
stanowiące własność Gminy Pilica została podjęta jednogłośnie. Jest to Uchwała 
Nr IV/19/2018. 
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Ad 3.4. 
W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca ponownie udzieliła głosu Pani Beacie 

Goncerz - Zastępcy Kierownika Referatu Inwestycji, Mienia Komunalnego i Rolnictwa w celu 
omówienia projektu uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikat od opłat 
jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów 
stanowiących własność Gminy Pilica w prawo własności tych gruntów i wysokości stawek 
procentowych tych bonifikat. 
Pani Beata Goncerz wyjaśniła, że na podstawie ustawy z dnia 20 lipca 2018 r. 
o przekształceniu prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele 
mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów z dniem 1 stycznia 2019 r. prawo użytkowania 
wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe przekształca się w prawo 
własności tych gruntów. Poinformowała, że na gruntach stanowiących własność Gminy Pilica 
jest 40 użytkowników wieczystych objętych niniejszą ustawą, którzy uiszczają opłatę roczną 
z tytułu użytkowania wieczystego, a ustawa nakłada na nowych właścicieli, będących 
dotychczasowymi użytkownikami wieczystymi, obowiązek ponoszenia opłat z tytułu 
przekształcenia przez okres 20 lat w kwocie równej wysokości dotychczasowych opłat z tytułu 
użytkowania wieczystego. Wyjaśniła również, że ustawa dopuszcza możliwość jednorazowego 
wniesienia wszystkich zsumowanych opłat za przekształcenie w każdym czasie trwania 
obowiązku płatności, a ponadto ustawodawca wprowadził bonifikaty w przypadku dokonania 
opłaty jednorazowej, które obejmują wyłącznie grunty Skarbu Państwa oraz wprowadził 
delegację dla rad gmin do udzielania bonifikat, precyzując, że w uchwale powinny się znaleźć 
w szczególności warunki udzielania bonifikat i wysokość stawek procentowych tych bonifikat, 
co zostało zawarte w przekazanym radnym projekcie uchwały. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
Wiceprzewodniczący Rady - Pan Tomasz Karpała odczytał projekt uchwały w sprawie 
warunków udzielania bonifikat od opłat jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa 
użytkowania wieczystego gruntów stanowiących własność Gminy Pilica w prawo własności 
tych gruntów i wysokości stawek procentowych tych bonifikat. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do mniejszego protokołu - wszyscy radni (15 na 15 obecnych) postawili 
znak x w kratce pod wyrazem „tak". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie warunków udzielania bonifikat 
od opłat jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów 
stanowiących własność Gminy Pilica w prawo własności tych gruntów i wysokości stawek 
procentowych tych bonifikat została podjęta jednogłośnie. Uchwała oznaczona jest 
Nr IV/20/2018. 

Ad 3.5. 
Następnie Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia zasad wypłaty i ustalenia 

wysokości diet dla radnych. 
Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Karpała poinformował, że w wyniku dyskusji 
postanowiono podwyższyć diety dla radnych za udział w sesji z 300 zł na 400 zł oraz diety dla 
przewodniczącego Komisji za udział w posiedzeniu Komisji ze 120 zł na 140 zł. 
Zaznaczył, że proponuje się nie zmieniać wysokości diety dla członków Komisji za udział 
w posiedzeniu Komisji, która wynosi 100 zł, jak również proponuje się pozostawić 
w dotychczasowej wysokości miesięczną dietę dla Przewodniczącego Rady i miesięczną dietę 
dla Wiceprzewodniczącego Rady, które wynoszą odpowiednio 1.300 zł i 800 zł. 
Podkreślił też, że radny nie otrzymuje diety za posiedzenia Rady czy Komisji, jeżeli w nich nie 
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uczestniczył. Ponadto zaznaczył, że Przewodniczący Rady i Zastępcy nie otrzymują 
dodatkowych pieniędzy za udział w sesji. 
Pan Wiceprzewodniczący nadmienił też, że zapoznał się z wysokościami diet w innych 
gminach Powiatu Zawierciańskiego, chociaż gmina gminie nie równa. Powiedział, że byłoby 
trochę hipokryzją, szukaniem popularności, gdyby część radnych dzisiaj głosowała przeciw, 
a będzie brała uchwalone diety. 
Następnie Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia zasad 
wypłaty i ustalenia wysokości diet dla radnych, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 
Nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych wysokości diet i zasad wypłaty. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do mniejszego protokołu - wszyscy radni (15 na 15 obecnych) postawili 
znak x w kratce pod wyrazem „tak". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie zasad wypłaty i ustalenia 
wysokości diet dla radnych została podjęta jednogłośnie. Uchwała oznaczona jest 
Nr IV/21/2018 

Ad 3.6. 
Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca podjęła sprawę dotyczącą przyjęcia 

zasad wypłaty i ustalenia wysokości diet dla sołtysów. 
Wiceprzewodniczący Rady - Pan Tomasz Karpała nadmienił, że Rada chcąc w symboliczny 
sposób wdzięczność i zadowolenie z pracy sołtysów, wdzięczność za uczestnictwo w sesji, 
proponuje podwyższyć wysokość diet dla sołtysów. 
Odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia zasad wypłaty i ustalenia wysokości diet dla 
sołtysów, zawierający propozycję diety za udział w sesji w wysokości 150 zł, który stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w przedmiotowej sprawie pod głosowanie. 
Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej kratki przy 
swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do mniejszego protokołu - wszyscy radni (15 na 15 obecnych) postawili 
znak x w kratce pod wyrazem „tak". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcia zasad wypłaty i ustalenia 
wysokości diet dla sołtysów została podjęta jednogłośnie. Uchwała oznaczona jest 
Nr IV/22/2018 

Ad 3.7. 
W dalszej kolejności Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie propozycji zmian 

w budżecie gminy na 2018 rok. 
Projekt uchwały w tej sprawie omówiła Pani Małgorzata Flak - Skarbnik Miasta i Gminy 
- zgodnie z projektem załączonym do niniejszego protokołu. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2018 rok pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez poniesienie ręki). 
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Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, który 
stanowi załącznik do mniejszego protokołu - wszyscy radni (15 na 15 obecnych) postawili 
znak x w kratce pod wyrazem „tak". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok 
została podjęta jednogłośnie. Jest to Uchwała Nr IV/23/2018. 

Ad 3.8. 
Następnie Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy ustalenia stawek jednostkowych 

dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy na 2019 rok 
Projekt uchwały, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, omówiła Pani Małgorzata 
Flak - Skarbnik Miasta i Gminy. 
Pani Skarbnik zwróciła uwagę, że w stosunku do uchwały obowiązującej w br., tytuły dotacji 
nie ulegają zmianie, natomiast stawki dotacji proponuje się zwiększyć o stopę inflacji. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych 
dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy na 2019 rok 
pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez poniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, który 
stanowi załącznik do mniejszego protokołu - wszyscy radni (15 na 15 obecnych) postawili 
znak x w kratce pod wyrazem „tak". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie ustalenia stawek jednostkowych 
dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy na 2019 rok 
została podjęta jednogłośnie. Uchwała oznaczona jest Nr IV/24/2018. 

Ad 3.9. 
Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca podjęła temat uchwalenia budżetu 

Gminy Pilica na rok 2019. 
Pani Małgorzata Flak - Skarbnik Miasta i Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Pilica na rok 2019, który stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Dodatkowych informacji udzielił Pan Burmistrz. Zwrócił uwagę, że budżet gminy 
zaplanowany na 2019 r. przekracza 58 mln zł i jest najwyższym dotychczas budżetem naszej 
gminy. Dla porównania Pan Burmistrz poinformował ile wynosi tegoroczny budżet. Zaznaczył, 
że na wydatki na zadania inwestycyjne zabezpieczone zostało ponad 27 mln zł, ale w tej 
kwocie wydatków mieszczą się również środki zaplanowane do pozyskania z zewnątrz, w tym 
ok. 14 mln zł to środki zaplanowane na instalacje fotowoltaiczne. 
Wyraził nadzieję, że decyzje Rady będą słuszne i będą sprzyjały rozwojowi gminy. 
Pan Tomasz Karpała powiedział, że cieszy go, iż starania o zmianę organizacji ruchu w Pilicy 
zostaną zmaterializowane, że zostały zabezpieczone środki na wykonanie zadania. 
Inni radni nie zabrali głosu. 
Pan Jacek Miklas - Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego odczytał 
opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o przedłożonym przez Burmistrza 
projekcie uchwały budżetowej na 2019 r. wraz z uzasadnieniem i materiałami informacyjnymi, 
wyrażoną Uchwałą Nr 4200/VII/253/2018 z dnia 13.12.2018 r. VII Składu Orzekającego, która 
jest pozytywna. 
Kserokopia uchwały RIO stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Pilica 

6 



na rok 2019 pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do mniejszego protokołu - wszyscy radni (15 na 15 obecnych) postawili 
znak x w kratce pod wyrazem „tak". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Pilica 
na rok 2019 została podjęta jednogłośnie. Jest to Uchwała Nr IV/25/2018. 

Ad 3.10. 
W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pilica na lata 
2019 - 2026. 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Małgorzata Flak - Skarbnik Miasta i Gminy wg projektu 
załączonego do niniejszego protokołu. 
Zaznaczyła, że w związku z uwagami Regionalnej Izby Obrachunkowej zostały 
uszczegółowione trzy punktu w załączniku nr 2 do projektu uchwały. 
Pan Jacek Miklas - Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego odczytał 
opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o przedłożonym przez Burmistrza 
projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej, wyrażoną Uchwałą 
Nr 4200/VII/251/2018 z dnia 13.12.2018 r. VII Składu Orzekającego, która jest pozytywna, ale 
zawiera zastrzeżenia. 
Kserokopia uchwały RIO stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do projektu uchwały, dotyczącego wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2019 - 2026. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Pilica na lata 2019-2026 pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do mniejszego protokołu - wszyscy radni (15 na 15 obecnych) postawili 
znak x w kratce pod wyrazem „tak". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Pilica na lata 2019-2026 została podjęta jednogłośnie. Uchwała oznaczona 
jest Nr IV/26/2018. 

Ad 4. 
Pani Przewodnicząca ogłosiła punkt wolne wnioski. 

Pan Burmistrz podziękował za uchwalenie budżetu gminy na 2019 rok i Wieloletniej Prognozy 
Finansowej, co pozwoli na realizację zadań, w tym zadań inwestycyjnych i funkcjonowanie 
gminy. Podziękował również za uchwalenie nowych diet dla radnych i sołtysów, ponieważ 
przez dwie ostatnie kadencje nie były zmieniane. 
Pan Burmistrz podziękował też za przygotowanie projektu budżetu. 
Następnie Pan Burmistrz złożył wszystkim życzenia Noworoczne. 
Pani Krystyna Piątek - sołtys wsi Kocikowa zapytała czy w budżecie gminy uwzględnione 
zostały środki na remonty dróg gminnych w Kocikowie oraz drogi od stawu do drogi 
wojewódzkiej nr 794. 
Nadmieniła, że w sprawie przeprowadzenia remontów dróg złożyła pismo w Urzędzie Gminy 
w miesiącu październiku br. 
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Pan Burmistrz wyjaśnił, że w budżecie gminy zostały zabezpieczone środki na remonty dróg 
(ogólna pula), które będą wydatkowane zgodnie z potrzebami, więc jeżeli będzie potrzeba 
remontu drogi, to droga zostanie wyremontowana. 
Pani Przewodnicząca Rady złożyła wszystkim życzenia Noworoczne. 
Innych spraw nie podjęto. 

Ad 5. 30 

Pani Przewodnicząca zamknęła obrady sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy - godz. 16 . 

Załączniki do protokołu: 

1) listy obecności radnych i sołtysów, 
2) projekty uchwał, 
3) kserokopie uchwał RIO, 
4) imienne wykazy głosowań nad projektami uchwał, 
5) uchwały, 
6) nagrania audio - wideo z przebiegu sesji zamieszczone na stronie internetowej Urzędu 

Miasta i Gminy www.pilica.pl 

Protokołowała: 
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